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DIA DE LES ESQUADRES _ 

Els Mossos demanen agents, 
infraestructures · tecnologia 
La Regió Policial celebra 25 anys i trasllada I'acte per primera 
vegada a la Llotja de Lleida amb prop d'un miler de persones 

que estem aixecant la ma 
i alertant del que significa 
que les organitzacions cri
minals s'assentin a casa 
nostra", amb assassinats, 
homicidis, narcoassalts i 
la corrupció a funcionaris 
públlcs, "i ho hem d'evitar. 
El legislador ha d'adop
tar mesures per fer front 
a aquesta problematica". 
També va parlar deis crims 
resolts, tot í que "encara 
tenim casos pendents de 
resoldre com el de l'lsaac 
Martínez". Així mateix, va 
remarcar que els morts en 
accidents han baixat. 

FOTO_ Tony Alcántara Imatge de totes les persones, juntament amb les autoritats, que van ser distingides 

Ourant la celebració es 
va reconeixer la trajectoria 
professionaf i el treball po
licial amb I'entrega de 218 
felicitacions, es van entre
gar 13 medalles de bronze 
amb distintiu blau i 4 pla
ques commemoratives. 

OseAR SUElAS 
t1eida 

El comissari de la Regió 
Policial de Ponent deis 
Mossos d'Esquadra, Jo
sep Maria Estela, va dema
nar ahir, en el seu discurs 
pel Oia de les Esquadres, 
més infraestructures, tec
nologies i efectius, ja que 
"no pot ser que hagim de 
tenir maldecaps per ubi
car els agents que surten 
de I'academia", alhora que 
va lamentar que molt ma
terial s'hagi quedat obso
letes després de 25 anys, 
d'enya que el cos es va 
desplegar a Ponent. Ho 
va dir en un emotiu acte a 
la Llotja, on es va celebrar 
per primera vegada, amb 
uns 1.000 assistents. 

En aquest sentit, "no po
dem viure de promeses de 
noves comissaries". Tam
bé va exposar la neces
sitat de cameres per als 
agents i els cotxes polici
als, portatils per denunciar 
'in situ' i aplicacions per 
compartir i gestionar in
formació amb les policías 
locals. Inclos, va demanar 
comandaments de I'escala 
intermedia per atenció a la 
seguretat ciutadana i refor
yar els grups d'atenció a la 
víctima. A més, va lamen
tar que hi hagi comanda
ments que "s' han quedat 
pel camí, tot i els merits". 

O'altra banda, va dema
nar als alts comandaments 
ser "exigents amb I'etica 
interna, perque som els 
primers que hem de donar 

exemple", vetllé:mt així "per 
I'honestedat". -1 va remar
car que són una policia ·de 
proximitat i aquesta ha de 
ser la principal caracterís
tica "en una estructura dé 
base territorial". 

Pel que fa a la futura 
comissaria de Lleida, Es
tela va explicar que ani
ran els serveis territorials 
com transit, I'ARRO i la 
policía científica, i I'actual 
sera "exclusivament" per 
I'atenció ciutadana "per 
tenir més comoditat i es
pai amb les persones que 
ens necessiten". També va 
destacar que en 25 anys 
els Mossos de Ponent "te
nen molta implicació per
que són del territori". 

Pel que fa als cultius 
de marihuana, "fa temps 

Montse Bergés: "La Regió 
Policial de Ponent té 175 
efectius més que fa 4 anys" 
La delegada del Govern a Lleida,' Montse Bergés, va 
afirmar que la Regió Policial de Ponent compta ara 
amb 175 efectius més que fa quatre anys, un fet que Ii 
permet fregar els 1.100. Aquest increment s'emmar
ca en el que s'ha dut a terme a tot el cos, que, si 
I'any 2021 comptava amb poc més de 16.900 efec
tius, actualment són més de 18.600, amb I'objectiu 
que el 2030 arribin als 22.000. També va destacar la 
feminització del cos i es va referir a la "necessitat de 
continuar avanyant en la transformació ja iniciada del 
cos deis Mossos". A I'estiu comen~aran les obres de 
la nova comissaria de Mollerussa i que s'esta treba
lIant en la cessió del solar per la nova de Lleida. O'al
tra banda, I'alcalde de Lleida, Felix Larrosa, va dir que 
"un dels,actius de la ciutat és la seguretat ciutadana i 
és important pel seu bon funcionament". 


